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                                       Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hôrka, 

  konaného dňa 26. novembra 2020 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Prítomní:   (podľa priloženej prezenčnej listiny):  8 poslancov                                                                      

 

PROGRAM:      
1.   Otvorenie, schválenie programu 

2.   Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.   Kontrola plnenia uznesení 

4.   Správa o výsledku kontroly 

5.   Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2021       

6.   Pristúpenie k Memorandu o spolupráci na príprave a implementácií Integrovanej územnej     

      stratégie Územia udržateľného mestského rozvoja „Podtatranský UMR“ 

7.   Návrh na odpredaj novovytvoreného pozemku – Ing. Peter Niščák a PharmDr. Eva  

      Niščáková 

8.   Návrh na prenájom pozemku – predĺženie nájmu – Peter Vanečko, František Drenčeny,  

      Mária Kubaľová, Ivan Antaš, AGROLAND TATRY   

9.   Návrh  na prenájom nebytového priestoru – Michaela Bulavová 

10. Návrh na odpredaj časti  pozemku – Gabriel Spišák 

11.  Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti – Silvia Kacvinská 

12. Návrh na odkúpenie pozemku – Ing. Beáta Tóthová a Maroš Tóth 

13. Rozpočtové opatrenie č. 9 

14. Žiadosti o dotáciu na rok 2021 

15. Návrh programového rozpočtu obce na rok 2021 

16. Rôzne 

17. Interpelácia poslancov 

18. Záver 
 

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Helena Mihalčinová. 

Skonštatovala, že je prítomných 7 poslancov.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka dopĺňa do programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

bod č. 16  Informatívna správa o stave plnenia uznesení prijatých za roky 2019 – 2020. 

Poradie ostatných bodov sa prečísluje. 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje  upravený program rokovania obecného 

zastupiteľstva obce Hôrka. 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 

 

Bod č. 2 Voľba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce navrhla za mandátovú, návrhovú komisiu a 

overovateľov zápisnice ako celok poslancov: Bc. Janu Šulikovú a Emila Chovanca. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje uvedený návrh uznesenia. 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 

 

Bod č. 3  Kontrola plnenia uznesení 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 

 

Bod č. 4. Správa o výsledku kontroly 
Mgr. Ing. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce uviedol, že kontrolou sa porovnával  stav 

pokladničnej hotovosti zistený fyzicky so stavom účtovným. Stav súhlasil so stavom 

v pokladničnej knihe. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 

 

Bod č. 5   Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2021      

Mgr. Ing. Milan Tomáš, hlavný kontrolór obce informoval, že kontrolná činnosť bude 

zameraná na kontrolu uznesení, inventarizácie, zverejňovania podľa 211/2000 Z. z. 

a vyúčtovanie dotácií . 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 

 

Bod č. 6  Pristúpenie k Memorandu o spolupráci na príprave a implementácií                  

Integrovanej územnej  stratégie Územia udržateľného mestského rozvoja  

 „Podtatranský UMR“ 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že Prešovský samosprávny kraj  na 

programové obdobie 2021 – 2027 pripravuje  stratégiu  územia a regióny rozdelil na Spiš, 

Zemplín a  Šariš.  V rámci spišského regiónu sa vytvára podtatranský región,  kde  mesto 

Poprad  bude  jadrové mesto a okolité obce budú partneri tohto memoranda.   

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 

 

Bod č. 7.   Návrh na odpredaj novovytvoreného pozemku – Ing. Peter Niščák           

 a PharmDr. Eva Niščáková 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že na základe uznesenia bol 

vypracovaný geometrický plán na odčlenenie pozemku, zámer na odpredaj nehnuteľného 

majetku bol zverejnený dňa 3.11.2020  na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 8.   Návrh na prenájom pozemku – predĺženie nájmu – Peter Vanečko, František                        

Drenčeny,  Mária Kubaľová, Jozef  Antaš, AGROLAND TATRY   

Ing. Peter Žoldák, predseda komisie finančnej a správy majetku konštatoval, že zasadnutie 

komisie sa konalo dňa 24.11.2020 a všetci oslovení nájomcovia si podali žiadosti o opätovné 

obnovenie nájomných zmlúv. Komisia odporúča opätovne obnoviť nájomné zmluvy všetkým 

žiadateľom na obdobie štyroch rokov z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Komisia 
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odporúča stanoviť cenu na základe údajov Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka 

SR o obvyklej výške nájomného vo výške 32,10 eur/ha ročne. 

Pán Peter Vanečko súčasne požiadal o prenájom poľnohospodárskej pôdy za farou, ktorú už 

asi 20 rokov kosí. Komisia odporúča parcelu zahrnúť do budúcej zmluvy o nájme 

a predmetnú parcelu prenajať pánovi Vanečkovi z dôvodu hodného osobitného zreteľa za 

32,10 eur/ha ročne. 

 

Peter Ignačák, žiadateľ upozornil, že podľa zákona 504/2003  je minimálna doba  prenájmu  

päť rokov. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 9   Návrh  na prenájom nebytového priestoru – Michaela Bulavová 

Ing. Peter Žoldák informoval, že dňa 24.11.2020 sa konalo zasadnutie komisie finančnej 

a správy majetku a komisia odporúča vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže o prenájom 

nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v budove Domu kultúry, miestnosť bývalej činkárne 

za účelom využitia na výrobu a predaj zmrzliny. Komisia odporúča stanoviť minimálnu výšku 

mesačného nájmu 3,00 eur/m² prenajatej plochy plus spotrebované energie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 10  Návrh na odpredaj časti  pozemku – Gabriel Spišák 

Ing. Peter Žoldák, predseda komisie finančnej a správy majetku informoval, že na zasadnutí 

komisie dňa 24.11.2020 uvedenú žiadosť prerokovali a komisia neodporúča predaj obecného 

pozemku parcelné číslo C31/1, nakoľko parcela je súčasťou územia, ktoré tvorí blízke okolie 

“rakúskych domov“ a toto územie bude riešené ako komplex. 

 

Gabriel Spišák, žiadateľ – dobre ak kúpim celý komplex tak my to predáte? 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ  - nie my to nepredáme, budeme riešiť celý komplex okolo 

bytoviek. 

 

Gabriel Spišák, žiadateľ – mne nechcete predať 100 m² a na druhej strane ste Niščákovi 

predali. 

 

Emil Chovanec, poslanec OZ – budeme to riešiť komplexne 

 

Gabriel Spišák, žiadateľ -  ja chcem mať vjazd ku svojmu pozemku, obec z toho roky nemá 

nič.  

 

Emil Chovanec, poslanec OZ – bral sa ohľad na obyvateľov z bytoviek, je štúdia pozrieme sa, 

či to má význam sa do toho pustiť, z toho dôvodu to nepredáme a chceme riešiť bytovky 

a okolie. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ – mali sme tu už žiadosti z rakúskych domov 

 

Gabriel Spišák, žiadateľ - je tam ešte veľký kus ku bytovkám, môžu si tam robiť čo chcú, 

bude to taký kompromis, tých 100 štvorákov nie je tak veľa 
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Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ - podľa toho nákresu čo si poslal na jednej strane 10, na 

druhej 20 my to nevychádza 100 štvorákov, ale okolo 400 m². 

 

Gabriel Spišák, žiadateľ - robí sa tam len bodrel okolo bytoviek, myslím si, že mi môžete  

100 – 200 štvorákov predať. 

 

Tomáš Kožuch, poslanec OZ – bude sa to riešiť so všetkými bytovkami. Mali sme tu už 

viacej žiadosti o odkúpenie pozemkov aj  napr. p. Pokrivka mal tiež žiadosť o odkúpenie 

a sme ju zamietli 

 

Emil Chovanec, poslanec OZ – skoro na každom zastupiteľstve sa preberá lokalita bytoviek, 

netreba si to vysvetľovať zle, zvážili sme tieto kroky a jeden z tých dôvodov bol, že to 

chceme riešiť ako celok v tejto lokalite  

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce  – celá táto lokalita  má mať prístup riešený  

z hlavnej cesty na všetky pozemky, nie je únosné, aby prechádzali okolo bytoviek. Nie je to 

obecný pozemok, ale súkromný. Treba to riešiť s vlastníkom. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje predaj časti pozemku KN C 31/1 o výmere 

108,78 m² pre Gabriela Spišáka, bytom Hôrka 56. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 0 poslancov, 

PROTI 7 poslancov (Félix Harendarčík, Ing. Ingrid Chorovská, Emil Chovanec, Tomáš 

Kožuch, Bc. Jana Šulíková, Ing. Peter Žoldák, Katarína Žoldáková) a  ZDRŽAL SA 1 

poslanec ( PaedDr. Stanislav Dubrovčák). 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Bod č. 11  Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti – Silvia Kacvinská 

Ing. Peter Žoldák, predseda komisie finančnej a správy majetku informoval, že na zasadnutí 

komisie dňa 24.11.2020 uvedenú žiadosť prerokovali a komisia neodporúča žiadosti 

vyhovieť. Predmetná parcela je pre obec strategickým miestom, ktoré by do budúcna vedela 

využiť vo svoj prospech. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 12  Návrh na odkúpenie pozemku – Ing. Beáta Tóthová a Maroš Tóth 

Ing. Peter Žoldák, predseda komisie finančnej a správy majetku informoval, že na zasadnutí  

komisie dňa 24.11.2020 uvedenú žiadosť prerokovali a komisia neodporúča predaj obecného 

pozemku parcelné číslo E 28/1, 28/2, 29/2. Uvedené parcely komisia odporučila prenajať 

pánovi Petrovi Vanečkovi. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 13 Rozpočtové opatrenie č. 9 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce uviedla, že rozpočtové opatrenie sa týka úpravy 

normatívov na detí v základnej škole a na matričný úrad v príjmovej a výdavkovej časti.  
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Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 14  Žiadosti o dotáciu na rok 2021 

 

Slovenský zväz chovateľov poštových holubov 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že dňa 13.10.2020 si podal žiadosť 

o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Slovenský zväz chovateľov poštových holubov, 

Základná organizácia Hôrka vo výške 1500,- eur. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje dotáciu pre Slovenský zväz chovateľov 

poštových holubov, Základná organizácia Hôrka vo výške 1000,- eur. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Dobrovoľný Hasičský Zbor Hôrka 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že dňa 14.10.2020 si Dobrovoľný 

Hasičský Zbor Hôrka podal žiadosť o poskytnutie dotáciu pre zabezpečenie ochrany 

obyvateľstva obce Hôrka vo výške 15 756,-€. 

 

Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ – zaskočila nás všetkých táto suma, za rok fungovania  

 

Peter Ignačák, predseda DHZ Hôrka  – každá jednotka musia byť štyria, vzhľadom k tomu, že 

prichádzajú noví ľudia a technické veci a keď chceme mladým ukázať fungovanie, musíme to 

mať hmatateľné nie imaginárne a nevieme, a nevieme to kúpiť inak, každá jedna obec má 

nárok na pohotovostný vozík a môže žiadať štát o dotáciu a mali by sme to poriešené -  zákon 

o požiarnej ochrane, nie je to malá suma ja si to uvedomujem 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor Hôrka 

vo výške 3500,- eur. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Slovenský skauting, 122. Zbor anjelov strážnych Poprad, oddiel Hôrkáči 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že dňa 14.10.2020 si Slovenský 

skauting, 122. Zbor anjelov strážnych Poprad, oddiel Hôrkáči podal žiadosť o finančný 

príspevok vo výške 2000,-€. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor Hôrka 

vo výške 2000,- eur. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

TJ Baník Hôrka 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce informovala, že dňa 15.10.2020 si TJ Baník Hôrka  

podal žiadosť o dotáciu vo výške 9000,- €. 

 

Ing. Peter Žoldák, predseda TJ Baník Hôrka uviedol  peniaze sú použité na rozhodcov, 

súťaže, je to rovnaká suma ako tohto roku. 
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje dotáciu pre TJ  Baník Hôrka vo výške 9000,- 

eur. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 15 Návrh programového rozpočtu obce na rok 2021 

Bc. Janka Valasová, ekonómka obce uviedla, že nakoľko teraz schválili  dotácie, treba ich 

ešte zapracovať do rozpočtu. Tento návrh považujte za pracovný, môžeme si dať pracovné 

stretnutie. Návrh rozpočtu zverejníme obvyklým spôsobom a v decembri budeme schvaľovať 

návrh rozpočtu už so zapracovanými zmenami. 

 

Bod č. 16  Informatívna správa o stave plnenia uznesení prijatých za roky 2019 – 2020. 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka žiada obec Hôrku o predloženie správy o stave uznesení 

v plnení: uznesenie č. 13/XI/XII/14/19, č. 16/V/23/20, č. 17/VI/6/20, č. 17/VI/10/20,  

č. 17/VII/7/20, č. 17/VII/8/20, č. 19/VIII/10/20, č. 20/IX/7/20, č. 20/IX /8/20,  č. 21/X/9/20, 

č. 21/X/10/20. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Hôrka schvaľuje navrhované znenie uznesenia. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 

Bod č. 17   Rôzne 

Félix Harendarčík, poslanec OZ informoval, že na multifunkčnom ihrisku je búdka na náradie 

otvorená 

 

Bod č. 18. Interpelácia poslancov 

Ing. Peter Žoldák, poslanec OZ –či  pani starostka volala  majiteľovi pánskej záhrady  

ohľadne výrubu stromov 

 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce – p. Mráz má vydané povolenie na výrub stromov, 

mal by to zrealizovať mimo vegetačného obdobia. 

 

Bod č. 19 Záver 

Ing. Helena Mihalčinová, starostka obce ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva 

a poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

V Hôrke dňa 1.decembra 2020 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Bc. Jana Šuliková                                ........................................... 

 

                             Emil Chovanec                                    ............................................ 

 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Kovalčíková   

                                                                                                                   

                          

                                                                                                Ing. Helena Mihalčinová 

                                                                                                        starostka obce 


